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Protokół Nr IV/22 

z IV posiedzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów II kadencji 

w dniu 28 kwietnia 2022r. godz.900 

- w Ratuszu Miejskim Kętrzynie 

 

Ustawowy skład Kętrzyńskiej Rady Seniorów 21 członków, obecnych 16 członków. Lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu ponadto udział wzięli: 

Z-ca Burmistrza Miasta – Maciej Wróbel   

      

Ad. pkt 1. 

Przewodnicząca Rady Pani Grażyna Turzańska-Giebień powitała zebranych i otworzyła IV 

posiedzenie Kętrzyńskiej Rady Seniorów. 

Ad. pkt 2. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła poniższy porządek obrad – zał. nr 2 do protokołu: 

 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Informacja Burmistrza Miasta Kętrzyn na temat realizowanych i planowanych działań w 

oparciu o fundusze zewnętrzne.  

4) Podsumowanie zrealizowanych i planowanych inwestycji.  

5) Przyjęcie planu pracy Kętrzyńskiej Rady Seniorów na lata 2022 – 2024.  

6) Przyjęcie planu pracy Kętrzyńskiej Rady Seniorów na rok 2022.  

7) Sprawy różne.  

8) Przyjęcie protokołu z II posiedzenia z dnia 25 listopada 2021 roku.  

9) Przyjęcie protokołu z III posiedzenia z dnia 28 marca 2022 roku.  

10) Zamknięcie posiedzenia.  

 

Do odczytanego porządku nie zgłoszono zmian i Rada jednogłośnie: 16 głosów „za” przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. pkt 3 i pkt 4. 

Z-ca Burmistrza Miasta Maciej Wróbel na wstępie swojego wystąpienia poinformował, że 

punkty 3 i 4 porządku obrad chciałby omówić łącznie w przygotowanej prezentacji. 

Przedstawił bieżące działania na terenie miasta dotyczące następujących inwestycji: 

1. Przebudowa miejskiego monitoringu. 

2. Budowa drogi wewnętrznej przy ulicy Mielczarskiego. 

3. Przebudowa ulicy Ogrodowej – zaznaczył, że inwestycja jest w trakcie realizacji. 

4. Budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego KDW. 

5. Rozwój e-usług w Gminie Miejskiej Kętrzyn. 

6. Cyfryzacja Gminy – zaznaczył, że ten projekt jest również w trakcie realizacji. 

7. Grant PGR na laptopy dla dzieci – przekazał informację, że ponad 400 wniosków 

rozpatrzono pozytywnie. 

8. Niskoemisyjny transport publiczny – w tym punkcie Z-ca Burmistrza zaznaczył, że 

dąży się do tego, aby od stycznia 2023 roku komunikacja w mieście była bezpłatna. 

9. Budowa ogrodu ekologicznego. 

10. Budowa chodnika przy ulicy Poznańskiej – ta inwestycja dobiega końca. 
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11. Budowa parkingu przy ulicy Westerplatte. 

12. Plac zabaw przy Szkole Podstawowej nr 3. 

13. Budowa tężni solankowej – w I przetargu nie zgłosił się żaden wykonawca, w II 

natomiast kwota oferowana przez wykonawcę przewyższała zaplanowany budżet o 

160 000 zł. 

14. Plac zabaw przy ulicy Konopnickiej – to kolejna inwestycja z budżetu 

obywatelskiego. 

15. Transformator społeczno-kulturalny. 

16. Utwardzenie podłoża przy ulicy Mazurskiej. 

Następnie Z-ca Burmistrza Miasta omówił inwestycje przygotowywane do realizacji: 

1. Dom Senior + w budynku po stołówce MOPS. 

2. Nowoczesne pracownie edukacyjne w szkołach. Jest to projekt w końcowym etapie 

przygotowywania, który pozwoli wyposażyć sale we wszystkich 4 szkołach 

podstawowych w nowoczesne pracownie. W SP nr 1 już powstały nowoczesne 

laboratoria, natomiast SP nr 4 będzie szkołą, w której powstaną 4 nowoczesne 

pracownie językowe. To wszystko są pomysły nauczycieli.  

3. Niskoemisyjna komunikacja II etap projektu – tu planuje się zakupić kolejne 2 

dodatkowe autobusy elektryczne oraz przebudować cały system komunikacji 

miejskiej. 

Z-ca Burmistrza przekazał informację o tym, że złożono również wnioski do Polskiego 

Ładu, które dotyczą: 

1. Przebudowa sieci ciepłowniczej. 

2. Budowa infrastruktury turystycznej nad jeziorem Górnym. 

3. Budowa ulicy Targowej i Wileńskiej. 

4. Przebudowa ulicy Wiejskiej i Pieniężnego. 

5. Przebudowa ulicy Górnej i Rynkowej. 

Również przygotowano dwa wnioski na zadania senioralne, które z pewnością będą 

podobać się seniorom. Rozstrzygnięcie tych wniosków nastąpi na przełomie wrzesień-

październik, a ich realizacja w 2023 roku. 

Następnie Z-ca Burmistrza pokazał koncepcję przebudowy ulicy Ogrodowej i w dużym 

skrócie opisał jej realizację. Wskazał na prezentacji miejsce, gdzie będzie usytuowana nowa 

fabryka koncernu Orlen. 

W tym momencie posiedzenia salę opuścił Pan Stanisław Kulas usprawiedliwiając to 

sprawami zawodowymi a pozostali na sali Radni zaczęli zadawać pytania dotyczące 

przedstawionych inwestycji. 

 Pani Krystyna Kiszczak zgłosiła, że wspomniany chodnik przy ulicy Poznańskiej jest 

bardzo wąski i uniemożliwia minięcie się dwóch wózków dziecięcych. W odpowiedzi         

Z-ca Burmistrza stwierdził, że ten chodnik był wykonany zgodnie z projektem, więc spełnia 

wszystkie normy. 

 Pani Przewodnicząca Rady zapytała, jak wygląda sprawa z kawiarenką? Z-ca Burmistrza 

poinformował, że Biblioteka szuka podmiotu, który poprowadziłby tę kawiarenkę na 

zasadach niekomercyjnych. W toku postępowania jest otwarte zapytanie ofertowe na wybór 

takiego podmiotu. Uruchomienie kawiarenki jest planowane na połowę maja. 

Z-ca Burmistrza Miasta poinformował również, że na dzień 9 maja planowany jest wyjazd do 

Klubu Seniora w Mrągowie, aby zobaczyć, jak działa i funkcjonuje w tym mieście ta 

jednostka. Pani Maria Kaliszewicz zapytała, czy ktoś z przedstawicieli Rady Seniorów 

również może pojechać. W odpowiedzi Pan Z-ca poinformował, że jak najbardziej. Zgłosiło 

się wielu chętnych do wyjazdu spośród Radnych, ale ze względu na ograniczoną liczbę miejsc 

ustalono, że pojedzie przewodnicząca i wiceprzewodnicząca Rady. Niemniej jednak Z-ca 
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Burmistrza podkreślił, że w sytuacji, gdy będzie więcej wolnych miejsc, możliwe będzie 

zabranie pozostałych chętnych osób. 

Pani Janina Milewicz, nawiązując do planów powstania w Kętrzynie fabryki Orlenu, zapytała, 

czy produkcja będzie ekologiczna? Pan Maciej Wróbel poinformował, że przypuszcza, że tak. 

Pani Halina Niewiadomska zapytała natomiast, czy w mieście istnieje bezpłatny transport dla 

osób niepełnosprawnych? Z-ca Burmistrza odpowiedział, że tak, jeżeli taka osoba ma 

stwierdzony stopień niepełnosprawności, to może skorzystać z takiego transportu. 

Na zakończenie Z-ca Burmistrza zapytał, czy Radni mają do niego jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie było, więc podziękował za spotkanie i opuścił salę posiedzenia.      

 

Ad. pkt 5. 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że plany pracy, które zostały opracowane 

wraz z Wiceprzewodniczącą panią Marią Kaliszewicz zostały przesłane po ostatnim 

posiedzeniu do Radnych z prośbą o wniesienie uwag i propozycji zmian. Tylko pan Lucjan 

Niziołek miał uwagi do tych panów. W związku z tym, odczytała plan pracy na lata 2022-

2024, w kilku słowach omówiła każdy punkt i przeszła do przeprowadzenia głosowania. Plan 

pracy Kętrzyńskiej Rady Seniorów na lata 2022 – 2024 przyjęto jednogłośnie.     

 

Ad. pkt 6. 

Przewodnicząca Rady odczytała propozycję planu pracy Kętrzyńskiej Rady Seniorów  

na rok 2022 i również poprosiła o uwagi bądź sugestię dotyczące realizacji tego planu. 

Uwag nie było więc przeszła do głosowania. Plan pracy Kętrzyńskiej Rady Seniorów na rok 

2022 przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 7. 

W sprawach różnych poruszono kwestię informowania mieszkańców miasta o dyżurach 

Kętrzyńskiej Rady Seniorów. Pani Janina Milewicz zaproponowała, aby umieścić taką 

informację na wiatach przestanków autobusowych. Pan Zbigniew Nowak zaproponował słupy 

ogłoszeniowe. Pan Lucjan Niziołek podkreślił, że w dzisiejszych czasach internet jest 

podstawowym źródłem informacji więc stworzył profil na FB Kętrzyńskiej Rady Seniorów, 

aby za jego pośrednictwem informować mieszkańców o działaniach Rady. Pani Zofia Werner 

zaproponowała, aby poinformować wszystkie organizacje pozarządowe działające na terenie 

miasta o tym, że taki profil istnieje. 

Następnie poruszono sprawę służby zdrowia. Mówiono o tym, że w Kętrzynie nikt nie chce 

pracować. Pani Zofia Werner zaproponowała, aby wyasygnować kilka mieszkań i tym 

przyciągnąć młodych lekarzy do naszego miasta. Jednak pan Zbigniew Nowak przekazał 

informację, że nie będzie to takie łatwe a poza tym powinniśmy patrzeć przede wszystkim na 

zadania miasta, bo służba zdrowia leży po stronie starostwa. W tym miejscu pani 

Przewodnicząca przekazała wiadomość, że była w Starostwie i zaproponowała, aby Starosta 

Kętrzyński przyszedł na kolejne posiedzenie Rady Seniorów i przedstawił sytuacje związaną 

ze służbą zdrowia. 

Kolejną poruszoną kwestią była sprawa zniżek na kartę seniora. Pani Przewodnicząca 

zainteresowała się tą sprawą i tak jak obiecała na poprzednim posiedzeniu, odwiedziła 

Starostwo w celu uzyskania informacji na temat listy punktów usługowych, gdzie można 

skorzystać z tych zniżek. Otrzymała listę takich punktów. Wydruk ten przekazała dla pani 

Alina Ławrywianiec, która zobowiązała się przesłać go do pana Lucjana Niziołka celem 

umieszczenia na profilu FB Kętrzyńskiej Rady Seniorów. 

Następnie poruszono kwestię zespołów roboczych. Przewodnicząca odczytała listę osób 

zapisanych do konkretnego zespołu i poinformowała, że po przyjęciu uchwał zostaną ustalone 

terminy spotkań w zespołach. 
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Ad. pkt 8. 

W tym punkcie Przewodnicząca odczytała wniesione poprawki przez pana Stanisława Kulasa 

do protokołu z II posiedzenia i przystąpiono do głosowania. W głosowaniu brało udział 15 

Radnych, 14 z nich było za nie przyjęciem poprawek, 1 Radny wstrzymał się od głosowania. 

Przyjęto więc protokół z II posiedzenia bez wniesionych poprawek przez pana Stanisława 

Kulasa. 

 

Ad. pkt 9. 

W kolejnym punkcie głosowano nad przyjęciem protokołu z III posiedzenia KRS. Protokół 

przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady zamknęła posiedzenie. 

  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Alina Ławrywianiec  

 

Przewodnicząca 

Kętrzyńskiej Rady Seniorów  

 (-) Grażyna Turzańska-Giebień  

 


